

Bestyrelsesmøde Ølsted Borgerforening

Tirsdag den 29/5 2018

Tilstede: Ole, Kenneth, Jan, Henning, Claus L, Michael, Per, Claus H, Helle, Henrik.

1. Godkendelse af referat + opfølgning

Referat godkendt

2. Foredrag med Emil Erichsen

Vi skal finde en bedre måde at reklamere på. Der var kun solgt 110 billetter.

Henrik kontakter ugeavisen, og får et oplæg til reklame.

Selve foredraget gav et underskud på [REDACTED] kr. Dette er efter vi har modtaget [REDACTED] kr i underskudsgaranti.

3. Konfirmation

Der blev sat flag op lige i nærheden af kirken. Der skal flere stænger op næste år. Det skal undersøges hvor mange huller der er i fortovet, fra H.J Henriksens vej og op mod skolen. Hvis der ikke er nogle, må vi bruge sokler.

4. Åbning af scenen 3/6

Vi mødes Lørdag kl. 8.30 ved rytterskolen og Søndag kl. 7.30 ved scenen.

Birthe Madsen står for bod med mad og drikke

Lis Andersen står for kaffe, kage, popkorn og slush ice

Jagtforeningen griller.

Henning sørger for køletrailer, og Henrik kontakter kommunen ang. Skilte til parkering.

Låner fadølsanlæg hos Gjethuset, hvor øllet også bliver leveret fra + glas. De sørger også for rengøring

Henning har prislister, og Henrik sender skilte til print hos Kenneth.

Forventer/håber på 400 – 500 gæster på dagen.

Der bliver holdt sidste møde ang. Åbning den 30/5

5. Beredskab ved sceneåbning

Der er der fuldstændig styr på !!

6. Sankt Hans

Helle Lunderød holder båltalen.

Henrik hænger banner op, Michael står for bålet.

Per henter vare i Brugsen.

Jagtforeningen griller

Vi skal være opmærksom på at det er en Lørdag aften, så alt efter vejret, kan der komme rigtig mange, som sikkert også bliver der noget længere.

7. Spisning 9/6

Der kommer ca. 30 mennesker. Husk at melde tilbage til Henning om du deltager.

Fadøls anlæg og grill er i grusgraven fra åbningsdagen

8. Grusgrav aftale

Vi var blevet lovet et møde i Marts måned, men har endnu ikke hørt noget fra kommunen

9. Borgerforening / Lokalråd

Lokalrådet holder møde den 20/6, og vi kan ikke gøre mere før vi ved hvad resultatet af det møde bliver.

10. Skab i Hallen

Claus L rydder op i skabet, og får et overblik over hvad der egentlig er.

Forslag er at vi tømmer skabet, og køber ind til hvert enkelt arrangement.

11. Fælles data af vores arrangementer

Får det lagt i eks. vis Dropbox, så alle har adgang til det. Der er det også nemt at redigere.

12. Evt

Der bliver lavet om på vandtilførsel ved madpakkehuset, så der er mere tryk på, når bålet skal slukkes.

Henrik har købt en kaffemaskine til foreningen. Skal bruges ved arrangementer væk fra hallen.

13. Næste møde

Henning indkalder på Doodles